
Planá nad Lužnicí, 16.10. 2021 
 
Ve svém druhém funkčním období konečně píšu manifest předsedy. V letošním roce doufám 
a pevně věřím zůstaneme ve škole a budeme moci žít normální středoškolský život. Tak 
budeme moci věnovat své úsilí studentskému parlamentu a životu na škole, který je možné 
pozvednout na vyšší úroveň. Doufám, že tento manifest, první takový, bude inspirací a 
zdrojem informací pro další předsedy. 
 
Do školního roku 2021/22 vstupuji s vidinou rozkvětu Studentského parlamentu. Ještě než 
se pořádně rozpohyboval a než začal ten pravý školní shon, mohli jste si všimnout přehledu 
věcí a akcí, které jsme jakožto Studentský parlament vykonali v roce 2020/21. Bodů zde 
nebylo málo, nicméně to pořád bylo méně, než jsem čekala a plánovala při svém prvním 
zvolení. Mimo to ještě před oficiálním začátkem studentského parlamentu 2021/22 jsme 
stihli uspořádat Studentské volby do Poslanecké sněmovny 2021 a s nimi spojený 
workshop. Dále si myslím, že je moudré udržet tradici v akcích, které se konají už několik let 
jako například Turnaj ve stolním fotbale nebo Maraton psaní dopisů za lidská práva, proto 
bych s těmito akcemi i nadále pokračovala. Usuzuji také, že je dobré pořádat přednášky 
různých typů, abychom mohli rozvíjet i další kompetence než ty, které rozvíjí škola samotná. 
Mým dlouhodobým cílem a snem je založit školní filmový klub, kterému se budu v tomto roce 
věnovat stejně intenzivně jako snaze předat předsednictví někomu dalšímu. Chtěla bych 
nadále rozvíjet schopnosti a realizovat projekty členů rady, ale i dalších spolužáků.  
 
S těmito body se pouštím do nového školního roku a doufám, že vše půjde hladce a budeme 
se moci všichni realizovat podle našich představ. 
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